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Шеф Канцеларије Савета Европе у БиХ Мери Ен Хенеси изјавила је данас у Бањалуци
да је Савет министара ЕУ забринут због тога што БиХ није испунила пресуду Суда за
људска права у случају "Сејдић-Финци", али да за сада не разматра санкције према овој
земљи.

  

Хенесијева је навела да БиХ неће бити искључена из Савета Европе, с обзиром на то да
тренутно ни не учествује у раду Савета и његовим институцијама.

  

"Савет министара ЕУ ће о овом питању расправљати у јуну и очекује да чује неку
информацију од власти БиХ, али се тренутно не спомињу санкције", казала је она после
састанка с председником РС Милорадом Додиком.

  

Према њеним речима, пресуда у случају "Сејдић-Финци" није једина обавеза коју БиХ
мора да испуни, али је она од "екстремне важности за једнакост градјана у БиХ".

  

Хенесијева је нагласила да је неиспуњавање ове пресуде "само по себи санкција" за
градјане БиХ, јер тренутно немају сви равноправност.

  

Председник РС Милорад Додик рекао је да је РС спремна одмах да приступи примени
пресуде Суда за људска права у случају "Сејдић-Финци", као и да се усвоје закони о
попису становништва и државној помоћи.

  

"На сва три питања РС има активан и конструктиван приступ", саопштено је из
Додиковог кабинета.
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Председник РС је шефу Канцеларије Савета Европе у БиХ пренео неслагање са
"антидејтонским понашањем" високог представника Валентина Инцка, посебно у погледу
његовог "јучерашњег иступа пред Саветом безбедности, где је покушао да обмане целу
медјународну заједницу".

  

Додик је нагласио приврженост РС доследном поштовању Дејтонског споразума и
европским интеграцијама које не би негирале аутономију РС.

  

(Бета)
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